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Onderwerp: 
Raadsvoorstel tot vaststellen van het subsidieplafond 2009 en 

2010 (2009/29347) 

Samenvatting: 

Het college stelt de raad voor het subsidieplafond voor 2009 te 

verhogen met € 588.465,- (en vast te stellen op € 9.907.439,-) 

voor structurele en incidentele subsidies uit het 

subsidiebeleidskader 2004-2009; voor 2010 het 

subsidieplafond van € 9.318.974,- af te schaffen en een 

subsidieplafond in te stellen van € 193.062,- voor het geheel 

van de projectenpotten vallende onder de Algemene 

Subsidieverordening Leidschendam-Voorburg (ASLV); en de 

subsidies voor wijkverenigingen vanaf 2010 (als gevolg van de 

huurharmonisatie) te compenseren uit de huurinkomsten 

d.m.v. het vaststellen van begrotingswijziging 2010 nummer 

12 (voorgesteld wordt de begroting voor 2010 voor zowel de 

huurstijging ad € 114.708,- (inkomsten) als de subsidiestijging 

ad € 114.708,- (uitgaven) aan te passen). 

Financiële consequenties: -- 

Behandelvoorstel 

commissie: 
De raad adviseren over het voorstel. 

Communicatie: 

De subsidielijst 2010 is begin december 2009 op de 

gemeentelijke website geplaatst. Indien de raad instemt met 

het raadvoorstel zal het subsidieplafond voor 2009 en 2010 

worden gepubliceerd in de gemeenterubriek (met de 

verwijzing dat het tijdvak respectievelijk 2009 en 2010 is en 

dat de verdeelregels staan vermeld in het 

subsidiebeleidskader). 

Ingekomen griffie: 04-12-2009 

Verantw. Portefeuillehouder: Wethouder E.P. Beimers 

Commissies: 
 

Gepubliceerd op: 14-03-2017 

Opmerking griffie: 

Stuk vooralsnog alleen toesturen naar de 

agendacommissie.<br>T.b.v. agendacommissie.<br>Volgens 

de Algemene Subsidie verordening kan de raad een 

subsidieplafond instellen op basis waarvan het college de 

subsidies verdeelt. Naast het voorkomen van een open einde 

financiering is het ook een instrument van de raad om zicht of 

grip te houden op het totale subsidievolume. Dit vloeit deels 

voort uit het dualisme, waarbij het college verantwoordelijk is 

voor de concrete subsidieverlening, daar waar voorheen de 



raad bij de begroting tevens besliste over de concrete 

subsidies. Dit laatste is al lang niet meer het geval en de raad 

stuurt meer op hoofdlijnen.<br>Het college stelt voor om dit 

subsidieplafond voor 2010 af te schaffen, zodat het plafond 

niet meer kan worden overschreden. De vraag is of dit de 

juiste argumentatie is en of daarmee niet het kind met het 

badwater wordt weggegooid. Het geconstateerde probleem kan 

namelijk op andere wijze worden opgelost, waardoor het 

instrument voor de raad behouden blijft. Zo kan het college bij 

belangrijke beleidsvoorstellen die de raad moeten passeren 

(zoals museum huisvesting) expliciet melding maken of het 

subsidieplafond moet worden aangepast en kan dit zo nodig in 

het betreffende ontwerp-raadsbesluit opnemen. Op deze wijze 

kan de raad ook een afweging maken of het subsidieplafond 

wel moet worden verhoogd dan wel dat binnen het bestaande 

plafond ruimte moet worden gezocht. <br>In andere gevallen 

kan dit worden gemeld in de voorjaars- en of najaarsnota, dat 

ook instrumenten zijn om tijdens het jaar bij te sturen. Het 

voorliggende ontwerp-besluit om het plafond 2009 aan te 

passen - en dat pas in februari 2010 (!) door de raad kan 

worden genomen - had ook in de najaarsnota kunnen worden 

meegenomen, zodat e.e.a. nog hetzelfde boekjaar had kunnen 

worden gewijzigd. 

 


